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Abstract (en)
[origin: CN109667319A] A shower rod device comprises a shower rod (1), which extends in the longitudinal direction (2) and is fastenable at the
wall, and a showerhead holding part (3) movable along the shower rod, wherein the shower rod has a mounting surface (4) which extends flat along
the longitudinal direction (2) of the shower rod (1) on a wall-facing side of the shower rod (1), and the shower rod (3) further has aguide shape (5) for
the showerhead holding part (3) which extends along the longitudinal direction (2) of the shower rod (1).

Abstract (de)
Eine Brausestange (1), die an einer Wand befestigbar ist, mit einer Brausekopfhalterung (3), die entlang der Brausestange verschiebbar ist,
wobei die Brausestange eine Montagefläche (4) aufweist, die sich auf einer der Wand zugewandten Seite der Brausestange (1) eben entlang
der Brausestange (1) erstreckt, und wobei die Brausestange (1) ferner eine Führungsgestaltung (5) für die Brausekopfhalterung (3) aufweist,
die sich entlang der Längsrichtung (2) der Brausestange (1) erstreckt. Die Brausekopfhalterung (3) kann mittels einer linear verschieblichen
Klemmvorrichtung (8) in der Höhe fixiert werden.
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